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ONDERWERP: Duurzaamheid kan nooit nvt zijn! 

De raad van de gemeente Lansingerland; 

In vergadering bijeen d.d. 24 november 2022 

Gehoord de beraadslaging, 

Overwegende dat 

In het raadsvoorstel is opgenomen dat duurzaamheid niet van toepassing is. 

De gemeente Lansingerland de ambitie heeft om in 2050 een CO2-neutrale 
Gemeente te zijn. Hiervoor is de duurzaamheidsvisie 'Lansingerland duurzaam' opgesteld, 
die op 18 juli 2019 door de gemeenteraad is vastgesteld. Door inzet op de thema's 
energietransitie, circulaire economie (waar het gebruik van bio-based materialen onderdeel 
vanuit maakt) en klimaatadaptatie wil de gemeente ook voor de toekomst de kwaliteit van 
wonen en onze aantrekkelijke leefomgeving behouden en de impact op het milieu en het 
klimaat minimaliseren. Dat betekent de overgang van fossiele bronnen naar energie uit 
hernieuwbare bronnen, gesloten grondstofkringlopen met een zo hoog mogelijk behoud van 
waarde en de aanpassing aan klimaatverandering om de negatieve effecten hiervan op te 
vangen, zodat een zekere mate van klimaatbestendigheid ontstaat. Daarbij geeft de 
gemeente zelf het goede voorbeeld, maar vraagt de gemeente ook iets van andere partijen. 

Met de duurzaamheidvisie in het achterhoofd is de afspraak zoals benoemd in het 
bestemmingsplan onder duurzaamheid 7.9.2 "Tussen de initiatiefnemer en de gemeente is 
afgesproken de duurzaamheidseisen van het 'minimaal aanvullend niveau aan te houden" 
onvoldoende ambitieus en zou men op zijn minst naar het verbeterde niveau moeten. 

Rekening houdend dat de productie van bouwmaterialen en de bouw zelf voor 11% van de 
wereldwijde CO2-uitstoot verantwoordelijk is en daarmee duurzaamheid tijdens de bouw 
van het allerhoogste belang is en dat gebruik makend tijdens de bouw van bio-based 
materialen de uitstoot van CO2 niet alleen verminderd gaat worden maar zelfs de opslag 
daarvan mogelijk gaat worden. 

Verzoekt het college: 



Om met de initatiefnemer in gesprek te gaan om de tijdens de bouw zoveel als mogelijk is 
bio-based materialen te gebruiken om daarmee de het gebouw CO2 neutraal en indien 
mogelijk zelfs positief te maken. 
Om met de initiatiefnemer in gesprek te gaan om als bio-based niet lukt om dan in ieder 
geval het verbeterde niveau aan te houden en niet het minimaal aanvullend niveau 
De raad einde Q1 2023 schriftelijk te informeren over de nadere afspraken over 
duurzaamheid. 

Aangenomen/verworpen door de raad van de gemeente Lansingerland in zijn openbare vergadering 
van 24 november 2022, 




